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Vragen van de leden Heerts (PvdA)
en Teeven (VVD) aan de minister van
Justitie over eventueel
capaciteitsgebrek bij de
Rijksrecherche. (Ingezonden 26 maart
2009)

1
Hebt u kennisgenomen van het
krantenartikel inzake een onderzoek
van de Rijksrecherche naar een
schietincident te Veenendaal?1

2
Bent u het eens met de mening en
mededeling van het Openbaar
Ministerie (onder meer aan de familie
van het slachtoffer) dat procedures
nodig zijn en dat het wel een jaar kan
duren voordat het onderzoek wordt
afgerond?

3
Bent u van mening dat een dergelijk
onderzoek sneller zou moeten kunnen
worden afgerond? Heeft de
doorlooptijd van dergelijke
onderzoeken van de Rijksrecherche
naar onder meer schietincidenten te
maken met een gebrek aan capaciteit
of de vele procedures die moeten
worden gevolgd?

4
Bent u van mening dat de
Rijksrecherche in voorkomende
gevallen eerder een beroep zou
moeten kunnen doen op capaciteit
van regiokorpsen, teneinde de
doorlooptijden te verkorten? Acht u
dat mogelijk?

5
Bent u van mening dat er bij de
Rijksrecherche een uitbreiding van
capaciteit moet plaatsvinden?

1 AD/Utrechts Nieuwsblad, 25 maart 2009.

Mededeling

Mededeling van minister Hirsch
Ballin (Justitie) (ontvangen 10 april
2009)

Hierbij deel ik u mee dat de
schriftelijke vragen van de leden
Heerts (PvdA) en Teeven (VVD)
van uw Kamer over eventueel
capaciteitsgebrek bij de
Rijksrecherche (ingezonden 26 maart
2009) niet binnen de gebruikelijke
termijn kunnen worden beantwoord,
aangezien nog niet alle benodigde
informatie is ontvangen.
Ik streef ernaar de vragen zo spoedig
mogelijk te beantwoorden.
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Vragen gesteld door de leden der Kamer, met de daarop door de
regering gegeven antwoorden
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